
Van:   
Verzonden: zondag 18 juni 2023 10:45 
Aan: Gemeenteraad <gemeenteraad@goirle.nl> 
CC:  
Onderwerp: maaien 
 
 
 
Beste, 
 
Ik fiets 3 x per week tussen Poppel en Goirle over het fietspad door het bos. 
Het gras staat er dusdanig hoog dat het op verschillende plaatsen onmogelijk is om zicht te hebben 
wat er aankomt. Ook rijden er brommers over dit pad. Dit zorgt voor zeer gevaarlijke situaties. 
Ik vind het onvoorstelbaar dat er pas in juli gemaaid wordt. De kosten zijn dus belangrijker dan 
veiligheid. Het is wachten tot er een keer iemand ernstig gewond raakt.  
 
Mvg 
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